
  

 

 

Ishøj Skole   Den 8.5.2024 

    lh/sus 

 

 

     

 

Der afholdes Skolebestyrelsesmøde tirsdag 14.5.2024 kl. 17.30 i personalerummet. 

 

 

Referent:  

 

Dirigent:  

 

Fraværende:  

 

Anja Mikolajek 

 

Camilla Ankerkilde 

 

Daniel Petrera og 

Victor Krolack 

Dagsorden: 

 

 

 

1302 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet den  

9/4-2024 

a. Referat er vedlagt som bilag 

 

1303 

Orientering fra ledelse i skole og sfo (orientering) 10 min. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

Lars Halmø orienterede om: 

• De skriftlige prøver. 

Alle kom igennem 

• Fag- og opgaveforde-

lingen for næste sko-

leår er pt. i gang. 

• Karameldagen for 9.a 

er fredag d. 17/5-24 

• Derya Harmankaya er 

fratrådt sin stilling d. 

31/4-24. 

• Lærer Pernille Husum 

tiltræder d. 1/8-24. 

• Ny rapport om kom-

munale kvadratmeter. 

• Brev fra Børn- og un-

geudvalget angående 

skærm og 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1304 

Tilbagemelding på princip for trivsel (drøftelse og beslut-

ning) 30 min.  

a. Ledelsen kommer med en tilbagemelding 

b. Eventuelt revidering af princip 

c. Gældende princip er vedlagt som bilag 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

mobiltelefoner i skole-

tiden blev omdelt. 

 

Katja Carstensen orienterede 

om: 

• Spirene, der er kom-

met godt fra start. Det 

er en god gruppe. 

• Alle billetter til ”Vilde 

vulkaner” er solgt.  

• SFOen planlægger 

indhold frem til som-

merferien og i som-

merferien. 

• Brobygning til aften-

klubben. 

• Der er aftalt møde an-

gående mål og ind-

holdsbeskrivelse ved-

rørende SFOerne kom-

munalt. Konsulent 

Trine Ankerstjerne er 

tovholder. 

• Pædagog Mads Johan-

sen er begyndt d. 1/5-

25. 

 

 

a. 

Anja Mikolajek gav en tilba-

gemelding på trivslen i de 

enkelte klasser: 

Lærerne oplever, at de får 

flere elever med udfordringer 

i de enkelte klasser, og de får 

også elever med sværere ud-

fordringer end tidligere. Læ-

rerne oplever samarbejdet 

med PPR går trægt. S/H-

samarbejdet for disse elever 

fylder meget. Lærerne ople-

ver, at de gennem årene er 

kommet til at undervise 

mere.  

 

Katja Carstensen gav en til-

bagemelding fra SFOen: 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1305 

Tilbagemelding på princip for arrangementer udenfor 

skoletid (drøftelse og beslutning) 20 min.  

a. Ledelsen kommer med en tilbagemelding 

b. Eventuelt revidering af princip 

c. Gældende princip er vedlagt som bilag 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1306 

Udvidelse af Ishøj Skole (orientering) 5 min.  

a. Seneste nyt 

 

 

 

1307 

SB-sommerfest den 21/6-24 (orientering) 5 min.  

a. Seneste nyt 

 

 

1308 

Næste skoleårs bestyrelsesmøder (orientering) 5 min. 

a. 27/8, 8/10, 12/11, 14/1, 11,2, 11/3, 8/4, 13/5, 10/6 

• Pædagogerne oplever, 

at de får flere børn 

med udfordringer, og 

de får også børn med 

sværere udfordringer 

end tidligere. Dette 

kræver en anden til-

gang til arbejdet i 

SFOen. 

 

Princippet blev revideret. 

Næste ordinære revision er 

første halvår 2028. 

 

 

 

Anja Mikolajek fortalte, at 

alle klasser har afholdt eller 

afholder i nær fremtid sociale 

arrangementer i klasserne. 

Dog bliver dette ikke tilfæl-

det i 1.a i år grundet stort ar-

bejdspres samt i 8.a efter af-

tale med forældrerepræsen-

tanterne. 

 

Princippet blev revideret. 

Næste ordinære revision er 

første halvår 2028. 

 

 

 

Lars Halmø fortalte, at byg-

geriet skrider planmæssigt 

frem. 3.a er rykket over i na-

turfagslokalet. 

 

 

Der er er afholdt møde, og 

der er styr på tingene. Invita-

tion går ud sidst i maj. 

 

 

Møderækken blev godkendt. 

Mødetiden bliver som ud-

gangspunkt kl. 17.30. 

 

 



  

b. Jf. vores aftale ligger alle møder den anden tirsdag i 

måneden, dog ikke den 27/8 som ligger i høringsperio-

den for det kommunale budget 2025. 
 

 

 

 

 

1309 

Sidste skolebestyrelsesmøde i dette skoleår (drøftelse og 

beslutning) 10 min 

a. Sidste skolebestyrelsesmøde i dette skoleår er den 11/6-

24 

i. Forslag er at vi holder et relativt kort møde, hvoref-

ter vi spiser sammen. 

1. Forslag til dagsordenspunkter: 

2. Orientering fra ledelse  

3. Fokusområder SB-medlemmerne skal have ved 

klassernes første forældremøde i det nye skoleår 

4. SB-sommerfesten 

5. Nyt fra elevrådet 

6. Meddelelser fra… 

7. Eventuelt 
 

 

1310 

Nyt fra elevrådet (orientering og drøftelse) 10 min. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Forslaget blev godkendt. 

Følgende punkter tilføjes 

dagsordenen: 

• Evaluering af året i SB 

• SFOens lukkedage i 

24/25. 

 

Lars Halmø spurgte om sko-

lebestyrelsen ønskede at 

drøfte resultaterne af den na-

tionale trivselsmåling, der 

lige er kommet. Skolebesty-

relsen besluttede at vente 

med dette til mødet i august. 

 

 

 

Villads Bohlbro nævnte føl-

gende: 

• Eleverne kan ikke for-

stå, at de ikke må have 

deres mobiler i frikvar-

tererne, når de forlader 

skolen. 

• Undersøgelse fra Dan-

ske skoleelever er ud-

sendt til 5. – 9. kl. 

• Eleverne kan ikke selv 

bestille mad i kanti-

nen, det opleves uflek-

sibelt. Der ønskes mu-

lighed for dagligt at 

kunne købe sandwich 

uden at det skal forud-

bestilles. 

• Undervisningsmiljøre-

præsentanterne har 

været rundt i klas-

serne, og de har fortalt 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1311 

Meddelelser fra (orientering) 10 min.  

a. Skolebestyrelsen 

b. Medarbejderne 

c. Byrådet/Børne- og Undervisningsudvalget 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

om deres opgave. De 

har sat to postkasser 

op på skolen, hvor ele-

verne kan skrive for-

slag, de ønsker be-

handlet. 

• Der er indhentet tilbud 

på vandautomat. 

• Der er talt med Rikke  

Petersson om ønsker 

til sortimentet i kanti-

nen, hvilket er imøde-

kommet. 

 

 

a. 

• Jonas Kjeldgaard og 

Camilla Ankerkilde er 

inviteret til Kick off 

møde om ”Fælles om 

mulighedernes Ishøj” 

den 29/5-24. 

• Lars Halmø rykker 

igen for skolebussen, 

da skolebestyrelsen in-

tet har hørt. 

b. 

• Spirene er godt i gang, 

og byggeriet fylder 

heldigvis ikke meget. 

• Mads Johansen har 

fået en god start. 

c. 

• Movias mobilitetsplan 

er godkendt. 

• Der er gået brev ud fra 

Børne og undervis-

ningsudvalget, og I har 

fået det i dag på dette 

møde. 

• Rådighedskataloget er 

set igennem. 

• Børne og undervis-

ningsudvalget er ble-

vet præsenteret for en 

handleplan angående 

”Stærke fællesskaber”. 



  

 

 

1312 

Eventuelt 5 min 

 

 

 

1313 

Evaluering af skolebestyrelsesmødet 5 min. 

 

1314 

Lukket møde 

Se særskilt dagsorden 

 

 

 

Intet. 

 

 

 

 

Stramt styret møde. 

 

 

Se særskilt dagsorden. 
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